

JABATAN PENGAIRAN DAN SALIRAN SARAWAK
KENYATAAN TENDER



Tender adalah dipelawa daripada Pembekal/Kontraktor yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia (MOF) dalam Kod Bidang yang ditentukan serta masih dibenarkan membuat tawaran pada masa ini bagi bekalan/perkhidmatan berikut:-

Pejabat yang memanggil tawaran/Nombor Tender/Tajuk Projek (Pembiayaan)	Syarat Pendaftaran/Taraf	Harga Dokumen & Bayaran Atas Nama	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Tutup
JPS Sarawak <u>JPS/P/SK/MK/02/2022</u> PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN SISTEM TELAGA TIUB SEKOLAH-SEKOLAH PEDALAMAN DI NEGERI SARAWAK (ZON 1) DAN KERJA-KERJA LAIN BERKAITAN.	Berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia (MOF) dan masih sah. Kod Bidang: 220503 & 220507 (Terbuka)	RM80.00 Kerajaan Negeri Sarawak	Bahagian Ukur Bahan dan Pengurusan Kontrak, Ibu Pejabat, JPS Sarawak, Tingkat10, Wisma Saberkas, Jalan Tun Abang Haji Openg, 93626 Kuching.
JPS Sarawak <u>JPS/P/SK/MK/03/2022</u> PERKHIDMATAN PENYELENGGARAAN SISTEM TELAGA TIUB SEKOLAH-SEKOLAH PEDALAMAN DI NEGERI SARAWAK (ZON 2) DAN KERJA-KERJA LAIN BERKAITAN.		RM80.00 Kerajaan Negeri Sarawak	03/10/2022 (Isnin) Jam 12.00 tgh
Taklimat Tender adalah <u>DIWAJIBKAN</u> pada 9.00 Pagi, 09/09/2022 (Jumaat) Tempat Berkumpul: Bilik Mesyuarat, Tingkat 7, JPS Sarawak, Wisma Saberkas, Jalan Tun Abang Haji Openg, 93626 Kuching. Hanya Penama syarikat di dalam Sijil Kementerian Kewangan sahaja boleh menghadiri sesi taklimat tender. Pembekal/Kontraktor/Syarikat tidak boleh mewakilkan pegawai selain daripada penama dalam Sijil Kementerian Kewangan Malaysia. Sila bawa bersama SALINAN sijil Pendaftaran yang dikeluarkan oleh Kementerian Kewangan Malaysia. Hanya Kontraktor/Pembekal/Syarikat yang menghadiri taklimat tender dibenarkan mengemukakan tender.			

Dokumen Meja Tender boleh disemak dan dokumen tender boleh diperolehi bermula pada **09 September 2022 (Jumaat) hingga 30 September 2022 (Jumaat)** pada masa seperti berikut di **Bahagian Ukur Bahan dan Pengurusan Kontrak, Ibu Pejabat, Jabatan Pengairan & Saliran Sarawak, Tingkat 10, Wisma Saberkas, Jalan Tun Abang Haji Openg, 93626 Kuching**. Masa: Isnin hingga Khamis: 8:30 Pagi – 12.30 Tengah hari. 2.30 Petang - 4.00 Petang. Jumaat: 8:30 Pagi – 11.30 Pagi, 2.30 Petang- 4.00 Petang.

Bayaran bagi dokumen tender hendaklah dibuat dalam bentuk Draf Bank/Kiriman Wang Pos (Money Order) /Wang Kiriman Pos Berpalang (Postal Order) atau Aplikasi SPAY GLOBAL (Sarawak Pay) di atas nama Kerajaan Negeri Sarawak. Dokumen Tender akan dikeluarkan kepada Penama/Wakil yang sah sahaja. Untuk maksud ini Dokumen tender hanya dikeluarkan kepada Penama/Wakil yang membawa **SALINAN** sijil Pendaftaran yang dikeluarkan oleh Kementerian Kewangan Malaysia dan Sijil Asal Akuan Pendaftaran Syarikat Bumiputera Kementerian Kewangan (jika ada) dan Sekiranya wakil, wakil hendaklah membawa Surat Wakil Kuasa yang ditandatangani oleh Penama Syarikat dan kad pengenalan Pemilik atau wakilnya.

Pautan Borang Temujanji yang perlu diisi oleh Pentender 2 hari sebelum temujanji adalah di TALIAN <https://did.sarawak.gov.my>.

